

REPORT TO THE HOUSE

Wednesday, May 29, 1985

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development has the honour to present its

SECOND REPORT

In accordance with its Order of Reference of Friday, December 21, 1984, in relation to the subject matter of Bill C-214, An Act to validate the Northwest Territories Condominium Ordinance, your Committee has held one meeting and has heard the testimony of Gary MacDougall, Registrar of Land Titles, Don Sian, Mayor of the City of Yellowknife and Dave Nickerson, M.P. and has agreed to recommend the following:

That the House of Commons support the early enactment of legislation which would have the effect of deeming valid for all purposes the territorial ordinances dealing with condominiums and of making valid everything that has been done to date under the territorial ordinances.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 41 which includes this report*) is tabled.

Respectfully submitted,

Le président,

STAN SCHELLENBERGER,

Chairman.

RAPPORT À LA CHAMBRE

Le mercredi 29 mai 1985

Le Comité permanent des Affaires indiennes et du développement du Nord canadien a l'honneur de présenter son

DEUXIÈME RAPPORT

Conformément à son Ordre de renvoi du vendredi 21 décembre 1984 concernant l'objet du projet de loi C-214, Loi sur la validation de l'Ordonnance sur les condominiums des territoires du Nord-Ouest, votre Comité a tenu une séance et, après avoir entendu le témoignage de Gary MacDougall, Registraire des titres de biens-fonds, Don Sian, maire de Yellowknife et Dave Nickerson, député, a convenu de recommander ce qui suit:

Que la Chambre des communes favorise l'adoption le plus rapidement possible d'une loi qui aurait pour effet, à toutes fins que de droit de réputer valide les ordonnances sur les condominiums des territoires ainsi que toute mesure prise jusqu'à ce jour aux termes de lesdites ordonnances.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*Fascicule n° 41 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

Respectueusement soumis,